
Fra: Fosen Motorsport Club (fosenmotorsport@gmail.com)
Sendt: 03.11.2020 07:34:33
Til: Postmottak Ørland; Mekkes-Roodbol Petra
Kopi: Odde Finn Olav

Emne: Fwd: oppstart arbeid med motorsportbane
Vedlegg: Foreløpig svar på søknad om dispensasjon for opparbeidelse av areal for motorsport - 22_19.pdf;Fosen
Motorsport Club - Foreløpig svar på søknad om dispensasjon for bygging av motorsportbane - 22_001 og 2
(1).pdf;Anmodning om høringsuttalelse for søknad om dispensasjon fra arealformålet i kommuneplanens arealdel for
anl (1).pdf

---------- Forwarded message ---------
Fra: Fosen Motorsport Club <fosenmotorsport@gmail.com>
Date: ons. 26. aug. 2020 kl. 12:24
Subject: Re: oppstart arbeid med motorsportbane
To: Mekkes-Roodbol Petra <petra.roodbol@orland.kommune.no>
Cc: <finn.olav.odde@orland.kommune.no>, <ogne.undertun@orland.kommune.no>

Hei,

Det som mangler er støymåling, søknad til SVV og at dere i kommunen finner ut om dere kan gi dispensasjon eller
må/kan omregulere?
Det vi tenker/planlegger er 2-4 dager i måneden. Ikke når det er vinter. Selvfølgelig må det planlegges sammen med
skigruppa og de andre som bruker området. Det vil jo selvsagt bli noe mer trafikk fra FV, men tror ikke det blir noen
merkbar forskjell da det i dag er turområdet og det er fri avkjøring der i dag. Det må vi uansett ta med SVV sikkert. 
Støy vil det jo selvsagt bli noe mer av de få timene det er snakk om, men det er ikke bråk. Kommer jo sikkert ann på
hvem du prater med da... Kravet på baner i Norge er under 100db, så vi må jo forholde oss til det.

Om ikke tjønnstua kan være et alternativ så synes vi at Ørland kommune kan hjelpe oss med å finne et område vi kan
få disponere til vår og mange andres interesse/hobby på Ørland/Fosen. Hva med 'kråka' på uthaug? Skal ikke det
flyttes til Reitan? Det legges til rette for de fleste andre idretter/hobbyer, så hvorfor kan ikke vi få litt støtte? Fordelen
med Tjønnstua er jo at det ikke er bebyggelse der, og heller ikke dyrka mark. 
Dette er et veldig positivt prosjekt mtp. støy og ulovlig ferdsel i trafikken og at vi kan hjelpe ungdom som har samme
interesse. Det er mange ungdommer som ikke har noe tilbud på Ørland som vi kan hjelpe med vårt prosjekt.
Det kan kombineres med, ja egentlig det meste. Feks. modellfly, radiostyrte idretter, kjøreegenskaper og
reparasjoner/mekking av bil og utstyr. Fosen trafikkskole har en plass de kan bruke for de som trenger ekstra trening.
Utrykningsetatene og forsvaret kan bruke det til trening. 

Legger ved alle svarene vi har fått.

Håper på et positivt svar og god hjelp fra kommunen! 

Mvh,
Robin Ingebrigtsen
Styreleder FMC

tor. 23. jul. 2020 kl. 11:53 skrev Mekkes-Roodbol Petra <petra.roodbol@orland.kommune.no>:



Viser til deres epost angående oppstart av motorsportbanen, hvor dere ber om det er OK å sette i gang arbeidet.

 

Motorsportbanen som dere omsøker betinger en dispensasjon, som dere er orientert om tidligere. Tidligere søknad
var ikke fullstendig og kunne ikke behandles, og dere har derfor fått et foreløpig svar. Vi har mottatt noe nye
opplysninger for noen uker tilbake, men ved en første vurdering kan vi ikke se at alle nødvendige opplysninger nå er
på plass. Dere vil motta et brev ang. dette når saksbehandler er tilbake fra ferie. Vi vurderer at søknaden også vil
kreve behandling i planutvalget når den er fullstendig.

 

En byggesøknad som betinger dispensasjon, som denne motorsportbanen har en saksbehandlingsfrist på 12 uker
etter at komplett søknad er levert. (ikke 3 uker som dere nevner), pluss evt. høring til andre myndigheter. Denne
fristen er ikke oversittet.

 

Arbeidet kan IKKE settes i gang før tillatelse foreligger!

 

Dere vil motta et mer utfyllende svar i løpet av august.

 

Vennlig hilsen

Petra Roodbol-Mekkes

Enhetsleder Plan og forvaltning

 

 

Mob: 90252406

www.orland.kommune.no

 

E‐post til og fra Ørland kommune er offentlig. Henvendelser som fører til saksbehandling arkiveres og blir dermed synlig på postlista.

 

 

 

 

 


